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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: Nucli Antic 

 Data: dimecres 20 de març de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Centre de Recursos Associatius 

 Regidor/a de barri: Joan Jansana 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Joan Jansana: regidoria de barri del Nucli Antic, regidoria de Control 

Ambiental de les activitats, regidoria de Transició Energètica i Mobilitat 

Sostenible, regidoria de Serveis Municipals, Espai Públic i Equipaments, 

regidoria d’Urbanisme i Obres d’Infraestructures 

o Eunice Martín: regidoria de Serveis Socials, regidoria de Salut Pública i 

Consum 

o Andreu Mitjans: regidoria de Cultura 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Punts d’actualitat municipal 

C. Seguiment de les accions al barri 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidori de barri, Joan Jansana, obre la sessió donant la benvinguda als i a 

les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Punts d’actualitat municipal 

i. Servei de zona blava 

El regidor de Participació Ciutadana explica la situació de contractació del 

servei de zona blava als i les assistents. A l’entrada del nou equip de 

govern el contracte amb l’empresa gestora del servei es trobava en fase 

de pròrroga i sense haver preparat la renovació de la contractació. Això 

ha dut l’Ajuntament ha haver de suspendre del servei, però a l’hora ens 

ha permet estudiar altrews vies per millorar el servei, tant amb millor 
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tecnologia com a estudiar opcions per bonfiicar a la ciutadania de Sant 

Andreu. S’està treballant per implantar la mateixa aplicació que s’utilitza 

a l’Àrea Metropolitana per unificar el servei amb altres poblacions veïnes. 

Cal entendre que a Sant Andreu hi ha un dèficit d’unes 9000 places 

d’aparcament tenint en compte el nombre de vehicles censats, i per tant 

s’han de buscar maneres de motivar la rotació d’aparcament alhora que 

impulsant el comerç local. 

ii. Pla de sequera 

El regidor de Participació Ciutadana informa de les mesures principals de 

l’actual Pla de Sequera i de les afectacions que suposaran per la 

ciutadania de Sant Andreu de la Barca. Actualment la ciutat es troba en 

fase d’emergència 1, el que implica mantenir un consum de 200 litres per 

habitant i dia. S’exemplifiquen alguns consums d’activitats quotidianes i 

d’higiene per conscienciar als i les assistents, i s’alerta que es probable 

que les restriccions augmentin durant les properes setmanes si la situació 

no millora. 

C. Seguiment de les accions al barri 

El regidor de barri, Joan Jansana, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, i quines es troben pendents o en execució: 

- Millora del Parc de l’Estació: s’han aplicat millores de manteniment als 

jocs del parc. Tanmateix, encara resten pendents algunes com la 

reposició del pont. 

- S’han reposat i col·locat noves bandes reductores de velocitat a la 

carretera de Barcelona. 

- A petició dels veïns de la zona, s’han podat les branques d’uns arbres 

que molestaven ja que tocaven les façanes del carrer. Així, s’ha dut a 

terme una poda que feia anys que no es realitzava. 

- S’ha instant als propietaris d’un edifici del carrer Major a fer la rehabilitació 

de la façana, ja que portava molts anys amb les xarxes de seguretat i 

comportava una acumulació de brutícia i de coloms. 

- S’està treballant per comprovar si les persones que viuen al local de 

l’antic Banc de Sabadell compleixen els requisits per estar allà, ja que hi 

ha queixes veïnals per la utilització de maquinaria industrial en aquell 

local. 

- S’ha donat l’ordre de netejar de manera periòdica l’interior de la font de la 

Plaça de la Pau, a petició de l’associació de veïns de la plaça. 
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D. Torn obert de paraula 

V1: pregunta per què la font de consum pública de la plaça de la Pau està 

tancada. 

E.G2.: es farà la consulta, però es pensa que deu ser perquè existiria algun tipus 

de fuita que cal arreglar. 

V: comenta que resta pendent la neteja de la font de la plaça de la Pau.  

E.G.: es tornarà a fer la petició per insistir en què es realitzi. 

V: comenta que i ha persones que s’enduen les plantes que hi ha a la plaça. 

V: comenta que els bancs de la plaça s’han aixecat per l’acció de les arrels dels 

arbres. 

E.G.: es prèn nota de la demanda per arreglar el problema dels bancs. Respecte 

a les plantes, és una acció incívica que cal perseguir. 

V: exposa que la circulació pel Carrer Major és molt perillosa, perquè els vianants 

el consideren peatonal i envaeixen tota l’amplada del carrer. Comenta també la 

problemàtica dels patinets que circulen sense llum i a gran velocitat i la seva 

percepció de falta de policia local. Afegeix que els contenidors de la carretera de 

Barcelona acostumen a estar plens i que les arrels estan aixecant les seves 

voreres. Finalment, proposa la instal·lació d’una zona de càrrega i descàrrega al 

carrer Onze de Març, de manera que els camions de repartiment de l’Alcampo 

puguin estacionar correctament. 

E.G.: sobre la circulació del carrer Major, comenta que és una circulació molt 

complexa que cal estudiar-la amb deteniment per intentar millorar-la per la 

seguretat de conductors i vianants. En quant als contenidors, es té detectat 

juntament amb altres punts del municipi i valorant com augmentar la capacitat. 

Sobre les arrels es recull la demanda però no és una acció ràpida. Sobre la 

càrrega i descàrrega, es valorarà tenint en compte l’estudi de redistribució de les 

zones grogues de la ciutat. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 


